

# Styrelsemöte

## Göta Studentkårs Kårstyrelse

### Kårstyrelsen, styrelsemöte 2 verksamhetsåret 2017/2018

**Datum:** 2017-09-07  
**Tid:** Kl. 17.00-18.02  
**Plats:** Studenternas hus, Götabergsgatan 17  
**Kallade:** Kårstyrelsen 2017/2018  
**Närvarande:** Nora Myrne Widfors\*  
Piroska Osváth\*  
Jesper Anttila\*

Nico Hengst  
Håkan Bernhardsson

\*= röstberättigad

§	Ärende	Beslut
1	<b>Preliminärer</b>	
1.1	Mötets öppnande och behöriga utlysande	Styrelsen beslutar <b>att</b> öppna mötet 17.00 <b>att</b> anse mötet behörigen utlyst
1.2	Val av mötesordförande, mötessekreterare och justerare	Styrelsen beslutar <b>att</b> utse Nora Myrne Widfors till mötesordförande <b>att</b> utse Jesper Anttila till mötessekreterare <b>att</b> utse Nico Hengst till justerare
1.3	Godkännande av dagordningen	Styrelsen beslutar <b>att</b> stryka punkt 5.2 <b>att</b> godkänna dagordningen med föreslagna ändringar
1.4	Adjungeringar	Styrelsen beslutar <b>att</b> hålla öppet möte

# Styrelsemöte

## Göta Studentkårs Kårstyrelse

1.5	Föregående mötesprotokoll	Styrelsen beslutar <b>att</b> bordlägga punkten till nästa möte
1.6	Sluttid för mötet	Styrelsen beslutar <b>att</b> sätta sluttid 18.00

<b>2</b>	<b>Anmälningar</b>	
2.1	Rapport från presidiet	Nora tar igen med de anställda, svarar på mejl, springer på möten.  Jesper: Överlämning med Projektet, ledighet, Det handlar om makt, arvoderadesamtal.  Piroska: Mässor, intro för internationella studenter. Internationalisering av engagemang. Recap från GFS, intressanta beslut.  Styrelsen beslutar <b>att</b> lägga rapporten till handlingarna
2.2	Arvoderaderapporter	Får se om formatet är fullmäktige till lags.  Styrelsen beslutar <b>att</b> lämna punkten
2.3	Övriga rapporter	Håkan presenterar sig och hur han ställer sig till rollen som potentiell verksamhetsrevisor.

<b>3</b>	<b>Valärenden</b>	
3.1	Val till verksamhetsrevisor	Styrelsen beslutar <b>att</b> lämna punkten
3.2	Val till suppleant i GFS styrelse	Styrelsen beslutar <b>att</b> välja Jesper Jacobsson till suppleant i GFS styrelse

# Styrelsemöte

## Göta Studentkårs Kårstyrelse

4	Beslutsärenden	
4.1	Motion om stadgeändring – ”Är det soligt ute?”	Styrelsen beslutar  <b>att</b> vidarebefordra kårstyrelsens motionssvar till fullmäktige
4.2	Använda medel ur NVS-fond	Styrelsen beslutar  <b>att</b> vidarebefordra motionen till fullmäktige med redaktionella ändringar
4.3	Motion om fri nominering	Styrelsen beslutar  <b>att</b> vidarebefordra motionen till fullmäktige med redaktionella ändringar
4.4	Arvodering – Infogruppen	Styrelsen beslutar  <b>att</b> arvoda Linn Thorsager, [REDACTED], med 250 kr per tillfälle/område för engagemang i infogruppen från och med augusti 2017  <b>att</b> arvoda Michel Gil, [REDACTED], med 250 kr per tillfälle/område för engagemang i infogruppen från och med augusti 2017  <b>att</b> arvoda Johan Edström, [REDACTED], med 250 kr per tillfälle/område för engagemang i infogruppen från och med augusti 2017  <b>att</b> arvoda Alma Avdic, [REDACTED], med 250 kr per tillfälle/område för engagemang i infogruppen från och med augusti 2017
4.5	Fastställande av per capsulam 170822 - Arvodering av Alexander Sörenson Fägersten	Styrelsen beslutar  <b>att</b> fastställa per capsulam 170822 - Arvodering av Alexander Sörenson Fägersten
4.6	Arvoderingar till pub- och eventkommittén	Styrelsen beslutar  <b>att</b> delegera till presidiet att godkänna arvoderingar till följande:  Tobias Eliasson, [REDACTED] Milad Pourdanandeh, [REDACTED], Aoife Tjärnlund, [REDACTED], Maja Gillstam, [REDACTED],

# Styrelsemöte

## Göta Studentkårs Kårstyrelse

		för engagemang i Pub- och eventkommittén i enlighet med rapporterade arbetstillfällen  <b>att</b> arvoderingar till ej listade personer, inom Pub- och eventkommittén, ska godkännas i kårstyrelsen, sedan enligt ovan
--	--	--

<b>5</b>	<b>Diskussionsärenden</b>	
5.1	Arbetsmarknadsdagskoordinator	Föredras. Ska diskuteras på ledningsrådet.
5.2	Arvoderingspolicy	Stryks.
5.3	Sektionsarbetsordning	Finns central arbetsordning för sektioner, med utrymme för sektioners unika detaljer. Fortfarande aktiv. Ska diskuteras på ledningsrådet

<b>6</b>	<b>Andra ärenden</b>	
6.1	Andra ärenden	Inga andra ärenden.

<b>7</b>	<b>Mötets avslutande</b>	
7.1	Mötesutvärdering	Nico: informativt; Ludvig: Första mötet, känns viktigt; Jesper: behövs fler styrelsemedlemmar; Nora: Instämmer, sjukdom gjorde flummigt möte; Piro: trevligt och effektivt
7.3	Mötets avslutande	Mötet avslutas klockan 18.02

---

### Mötesordförande

[Nora Myrne Widfors]

### Mötessekreterare

[Jesper Anttila]

### Justerare

[Nico Hengst]